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Protokół Nr LII/2023 

 

z obrad LII sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

27 czerwca 2023 roku w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małkini Górnej 

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1200, a zakończyła o godzinie 1500. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 13 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy 

- Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

- Pani Marzena Michałowska – adwokat  

 

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LI sesji. 

2. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 31 maja 2023 r. 

do 27 czerwca 2023 r.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

w Gminie Małkinia Górna.  

4. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Małkinia Górna za rok 2022 r. 

1) debata nad raportem; 

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Małkinia Górna wotum 

zaufania.  

5. Sprawozdanie finansowe za 2022 rok i absolutorium dla Wójta Gminy Małkinia Górna 

za 2022 rok. 

1) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Małkinia Górna sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 

za 2022 rok; 

2) przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy; 

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2022 rok; 

4) wystąpienie Wójta Gminy; 

5) dyskusja; 

6) podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2022 rok, 

b) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Małkinia Górna absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2022.  
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6. Wolne wnioski i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 12 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

 

Punkt 2.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 31 maja 2023 r. do 27 czerwca 2023 r.  

 

Punkt 3.  

 

Pani Katarzyna Sobieska omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Małkinia Górna 

polegającej na tym, że w podstawie prawnej zwrot Dz.U z 2023 r., poz. 535 zastępuje się 

zwrotem Dz.U. 2021 poz. 1249 z późn. zm. Następnie poddał wniosek pod głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. Głosowało 13 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 396/LII/2023 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Małkinia Górna. Głosowało 13 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 4. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przedstawił informacje dotyczące raportu o stanie 

gminy za 2022 r.  

 

Podjęto debatę nad raportem.  

 

W debacie nad raportem udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Marcin Zawistowski, pan 

Leszek Dębek, pan Jacek Bogdan, pan Mirosław Wróbel, pani Wójt.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 
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Rada Gminy podjęła uchwałę nr 397/LII/2023 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Małkinia 

Górna wotum zaufania. Głosów za: 11, wstrzymujących się: 2. Głosowało 13 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Punkt 5. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Małkinia Górna sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok.  

 

Pani Dorota Koroś – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – odczytała wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2022 rok.  

 

Pani Wójt przedstawiła informacje na temat wykonania budżetu za 2022 rok.  

 

W dyskusji udział wzięli: pani Bożena Kordek, pani Marzena Kulesza, pan Leszek Dębek.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji do uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok oraz do 

uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Małkinia Górna absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za rok 2022.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekty uchwał, a następnie Przewodniczący poddał je pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 398/LII/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. Głosów za: 11, 

wstrzymujących się: 2. Głosowało 13 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 399/LII/2023 w sprawie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Małkinia Górna absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2022. Głosów za: 11, 

wstrzymujących się: 2. Głosowało 13 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 6. 

 

Pan Mirosław Niedźwiedź poprosił o wycięcie krzaków przy drodze wojewódzkiej 

w miejscowości Orło za mostem w kierunku Ostrowi. Krzaki znacznie utrudniają widoczność.  

 

Pani Dorota Koroś  zapytała na jakim etapie jest inwestycja dot. budowy ul. Spokojna.  
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Pani Wójt poinformowała, że zostaliśmy zwolnieni z budowy kanału technologicznego, więc 

koszt inwestycji będzie mniejszy o około 1 mln zł. Budowa drogi to około 2 mln. Pani Wójt 

wyjaśniła, że decyzje są zależne od uzyskania przez gminę rekompensaty od rządu w kwocie 5 

mln zł z tytułu utraconych pitów i citów.  

 

Pan Rafał Dąbrowski – sołtys sołectwa Borowe – poprosił o przeznaczenie z budżetu gminy 

środków na podłączenie wodociągu do budynku Wód Polskich na Borowych. Poprosił, żeby 

nie odbierać dzieciom warunków do nauki poprzez szukanie oszczędności w szkołach.  

 

Pani Wójt  wyjaśniła, że podłączenie wodociągu na chwilę obecną to tylko kwestia pieniędzy. 

Odnosząc się do oszczędności w szkołach, poinformowała, że w ostatnich latach znacznie 

została zwiększona oferta edukacyjna w szkołach, utworzono oddziały przedszkolne przy 

szkołach, przeprowadzono remonty, by dzieci miały godne warunki. Dodała, że zdaje sobie 

sprawę, że samorząd dokłada do zadań oświatowych, jednak w sytuacji gdy w grę wchodzi 11 

mln zł to podejmuje działania oszczędnościowe.  

 

Pan Adam Pławski – kierownik Referatu Inwestycji – poinformował, ze szacowany koszt 

zadania to około 200 000,00 zł.  

 

Pani Lucyna Narewska – sołtys sołectwa Zawisty Nadbużne – zapytała kiedy zostanie wylany 

asfalt na ul. Nadbużnej.  

 

Pan Adam Pławski poinformował, że przystąpiliśmy do odbiorów inwestycji kanalizacyjnych, 

są uwagi do prac porządkowych. Kanalizację wykonała firma Multi-Kom z Ostrołęki i w ciągu 

2 tygodni ma wszystko uporządkować, łącznie z wyasfaltowaniem dwóch odcinków 

ul. Nadbużnej. Odcinek Rostki – Rostki Piotrowice został już wyasfaltowany, została tylko do 

wyrównania droga gruntowa.  

 

Pani Violetta Sikora – sołtys sołectwa Prostyń – zapytała, czy złożenie deklaracji szamb jest 

obowiązkowe. Zaapelowała by wszyscy tu obecni włączyli się w sprzątanie gminy dając tym 

samym przykład młodszym i innym mieszkańcom gminy. 

 

Punkt 7. 

 

Przewodniczący zamknął LII zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

               Jacek Bogdan 

Protokolant 

Beata Dębkowska 


